
Danske Fysioterapeuter i region Syddanmark 

 

Ekstraordinært regionsbestyrelsesmøde d. 7/11 2024. Virtuelt fra kl. 19:00 – 20:00 - Referat 

 

 

Deltagere: Tine H. Madsen, Ann Louise Lundbak Wilki, Lau Rosborg, Emil Graversen, Rikke W. Kruse, Rune 

M. Andersen, Helene Benfeldt, Helle Bruun, Lis Jensen, Gitte Frydenlund 

Afbud: Emilie Mott, Louise Beck 

 

 

Dagsorden 

1. valg af referent  

Helle Bruun er referent 

 

3. Godkendelse af dagsorden     

 

Da Landsformanden ønsker at dagsordenssætte Emilies bekymring på næstkommende HB-møde 

besluttes det, at punkt 5.1 kan flyttes til et beslutningspunkt såfremt man beslutter en strategi for 

behandling af sagen.  

        

5.    Sager til drøftelse, flyttes til 4. Sager til beslutning. 

5.1 Emilie Motts henvendelse til HB  

 

Referat: Det er en enigt RB, blandt de fremmødte, der mundtligt genbekræfter deres mandat til 

formandskabet. 

Der er ingen der deler Emilies bekymring. Ved gennemlæsning af bekymringsmailen og de 15 bilag gives 

der tilfredsstillende svar på spørgsmål. Det bemærkes også at to økonomichefer har svaret Emilie på 

hendes henvendelser. 

Rikke læser mailkorrespondance mellem hende og landsformanden. Landsformanden anbefaler en 

mediator som ekstern støtte til behandling af sagen.  

Dette mener et enigt RB at der ikke er et behov for. Det tydeliggøres, at Emilies henvendelse til HB er 

en bekymringsmail på egne vegne, og ikke en klage, eller fra et flertal i bestyrelsen.  

 



Der er medlemmer der har fokus på det videre samarbejde i bestyrelsen. 

 

Konklusion: Det aftales af der udarbejdes en sagsfremstilling på baggrund af dette møde, hvor HB 

klædes på til at svare Emilie. Derudover ønsker alle fremmødte RB medlemmer at underskrive for at 

tydeliggøre deres støtte til formand og næstformand i regionsbestyrelsen. 

 

5.2   Det politiske ansvar. Mail fra Helle Bruun til RB. 

Udsat pga. manglende tid. 

 

9. Eventuelt 

Louise Becks mail dateret den 07.11.2024 vendes og det sikres at de i mailen nævnte 

bestyrelsesmedlemmer er okay. 

 

                                                                                                                                                                        

 


